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پرسپولیس در جام شهدا شرکت 
خواهد کرد

سرمربی پرسپولیس با بیان اینکه این تیم در 
جام شهدا قطعاً حاضر خواهد شد، گفت: این جام 
می تواند محک خوبی برای ما باش��د تا با آمادگی 
کامل به نیم فصل دوم لیگ برویم. برانکو ایوانکوویچ 
در حاشیه جلسه عصر دیروز و در جمع خبرنگاران 
با مثبت خواندن حضور در جام ش��هدا، گفت: ما 
ب��ه طور حتم در این جام ش��رکت خواهیم کرد. 
سرمربی پرسپولیس افزود: این تورنمنت می تواند 
برای پرس��پولیس بسیار مفید بوده و می توانیم با 
آمادگ��ی کامل نیم فص��ل دوم را آغاز کنیم. جام 
شهدا به منظور بزرگداشت و گرامیداشت شهدای 
جنگ ایران و عراق برگزار می ش��ود. ساختار این 
جام به صورت چهارجانبه است که در اولین دوره 
آن تیم های تراکتورسازی تبریز، استقلال تهران، 

ملوان بندر انزلی و پیکان تهران شرکت داشتند.

کارلوس کی روش دوشنبه در راه قطر
س��رمربی تیم ملی فوتبال ایران دوش��نبه 
راهی قطر می شود. کارلوس کی روش، سرمربی 
تیم ملی فو تبا ل ایران دوشنبه راهی قطر می شود 
تا از نزدیک دیدار های تیم امید در راه کس��ب 
س��همیه المپی��ک را نظاره کند. ک��ی روش از 
موزامبیک راهی قطر خواهد شد و پس از نظاره 
2 دیدار تیم ملی امید قطر را ترک خواهد کرد. 

علی کفاشیان این خبر را تایید کرد.

درگذشت اولین زن راننده 
فرمول یک

ماریا ترزا دفیلیپیز، اولین راننده زن فرمول 
یک در سن 89 س��الگی درگذشت. دفیلیپیز 
 ایتالیای��ی اولین زنی بود که در مس��ابقه های 
گرند پری قهرمانی جهان فرمول یک مسابقه 
داد. او در سن 89 سالگی درگذشت. دفیلیپیز 
در س��ال 1958 کار خ��ود را ش��روع کرد و در 
3 گرندپ��ری ش��رکت کرد. او در همان س��ال 
نتوانست در مس��ابقه های مازراتی و پورشه به 
موفقیت دس��ت یابد. وی بعد از مرگ ژان بهرا 
مالک تیمی که در آن حضور داشت، از ورزش 
کناره گیری کرد. دفیلیپیز بعد از اینکه برادرانش 
ب��ه او گفتند توانایی رانندگی س��ریع را ندارد، 
دوباره در مسابقه های فیات 500 شرکت کرد و 
در این مسابقه ها پیروز شد. او گفته است مردان 

همیشه در توانایی او شک داشتند.

محرومیت سنگین مکانی بعد از 
آزادی؛ او بازمی گردد؟

سوش��ا مکانی روز گذشته از زندان آزاد شد  
اما این آزادی او ش��اید دائمی نباشد.  مکانی با 
ق��رار وثیقه آزاد خواهد ش��د و در حال حاضر 
ممنوع الخروج اس��ت. او جایی نمی تواند برود 
تا زمانی که دادگاه تشکیل ش��ود و درباره اش 
تصمیم نهایی را بگیرند.  سوشا مکانی این روزها 
وضعیت خوبی ندارد و بشدت نگران آینده است. 
او با چندین و چند مشکل ریز و درشت روبه رو 
اس��ت و یکی از کوچک ترین مش��کلاتش این 
اس��ت که متهم به انتشار عکس ها شده است. 
علی محمدی، وکیل سابق سوشا که به تازگی 
کار وکالت او را به فرد دیگری داده است، با تایید 
این خبر می گوید: »مقام قضایی اعتقاد دارد او 
عکس ها را خودش منتش��ر کرده است و این 
اتهام به سوشا وارد است«.  مکانی کار سختی 
برای دفاع از خ��ود دارد. این پرونده هیچ بعید 
نیست به محرومیت بسیار سنگینش از فوتبال 
منتهی شود. پرونده مکانی در 2 مرجع قضایی 
در حال پیگیری است؛ شعبه ۴ دادسرای تهران 
و کمیته اخلاق فدراس��یون فوتبال. در پرونده 
سوشا مکانی مدارکی وجود دارد که به احتمال 
ف��راوان محرومیت س��نگین او را از فوتبال در 
پی خواهد داش��ت. در واقع مکانی از بازگشت 
دوباره به فوتبال بسیار ناامید است و به همین 
دلیل قصد دارد امروز پس از خروج از زندان، به 
دیدار محمد دادگان و طالقانی 2 رئیس سابق 
فدراسیون فوتبال و فدراسیون کشتی برود و از 
آنها کمک بخواهد تا زمینه را برای بخشش مهیا 
کنند. هر چند شاکیان خصوصی مکانی رضایت 
داده ان��د ام��ا دادگاه از جنبه عموم��ی پرونده، 
مشغول پیگیری آن است. آنچه قابل پیش بینی 
است، بزودی دادگاه برای تصمیم گیری درباره 
این پرونده جنجالی تشکیل جلسه خواهد داد 
و مکانی تا آن زمان باید دفاعیات خود را کامل 
کند. با توجه به مدارک موج��ود در پرونده، او 
کار ساده ای ندارد.  سوشا امیدوار است در پایان 
این پرونده، تنها محکوم به محرومیت از فوتبال 
ش��ود و برایش جریمه سنگین دیگری در نظر 

گرفته نشود. 

شایعات نقل و انتقالات اروپا
رسانه های انگلیسی از علاقه زیاد چلسی به 
جذب مهاجم گرانقیمت بایرن مونیخ خبر دادند 
و اع��لام کردند با توجه به جدایی گوآردیولا از 
بایرن به احتمال زیاد لواندوفس��کی هم راهی 
لیگ جزیره خواهد ش��د.  به گزارش ش��فقنا، 
روبرت لواندوفسکی بهترین فصل حضورش در 
بایرن مونیخ را پشت سر می گذارد. این مهاجم 
صربس��تانی در فصل جاری از آمادگی بس��یار 
بالایی برخوردار اس��ت و چند رکورد منحصر 
ب��ه فرد را به نام خود به ثبت رس��انده اس��ت. 
طبیعی است که مهاجمی همچون لواندوفسکی 
مشتریان زیادی داش��ته باشد. تیم های بزرگ 
فوتبال اروپا به دنبال جذب این مهاجم لهستانی 
هستند اما از طرف دیگر بایرن مونیخ هم برای 
به دس��ت آوردن لواندوفس��کی تلاش زیادی 
کرد و به راحتی او را از دس��ت نخواهد داد، در 
این میان همه چیز به خ��ود او برمی گردد که 
آیا دوس��ت دارد در بای��رن باقی بماند یا اینکه 
این تی��م را ترک کن��د.  روزنامه ایندیپندنت 
انگلیس اعلام کرد لواندوفس��کی دوست دارد 
بایرن مونی��خ را ترک کن��د و در پایان فصل با 
توجه به پیشنهادهای خوبی که از لیگ جزیره 
دارد راهی این لیگ شود.  این روزنامه انگلیسی 
نوش��ت: تیم های چلسی، منچس��تریونایتد و 
منچسترسیتی علاقه زیادی به جذب مهاجم 
لهستانی بایرن مونیخ دارند و این احتمال زیاد 
اس��ت که با توجه ب��ه علاقه او ب��ه جدایی از 
بای��رن در پایان فصل راهی لیگ جزیره ش��ود 
اما بایرن مونیخ به راحت��ی این مهاجم خود را 
نخواهد فروخت و با توجه به علاقه رئال مادرید 
به جذب او کمتر از 70 میلیون پوند او را نخواهد 
فروخت. لواندوفسکی در سال 201۴ به صورت 
بازیکن آزاد زمانی که قراردادش با دورتموند به 
پایان رسید پیراهن بایرن مونیخ را برتن کرد و 
الان این تی��م آلمانی با فروش او می تواند پول 
زیادی به دست آورد. البته باید لیورپول را هم 
با توجه به آنکه هدایت این تیم را یورگن کلوپ 
برعهده دارد به مش��تریان لواندوفسکی اضافه 
ک��رد.  روزنامه ایندیپندنت تاکید کرد با توجه 
به احتمال زیاد جدایی دیگو کاس��تا از چلسی 
به احتمال زیاد او راهی تیم آبی پوش��ان لندنی 
خواهد شد. منچستریونایتد هم شانس بالایی 
برای جذب این بازیکن دارد اما حتمال پیوستن 
او به منچسترسیتی با توجه به حضور سرخیو 
آگوئرو بسیار کم است. روزنامه سان انگلیس در 
شماره دیروز خود نوشت که لوئیس فان خال، 
سرمربی منچستریونایتد علاقه زیادی به جذب 
لوکاکو بهترین گلزن لیگ جزیره دارد و از سران 
این باشگاه خواسته زمینه جذب این بازیکن را 
فراهم کنند. این روزنامه انگلیسی نوشت قیمت 
لوکاک��و با توجه به عملکرد درخش��انی که در 
فصل جاری داش��ته بالا رفته و اورتون کمتر از 

50 میلیون پوند او را نخواهد فروخت.   

گزارش اخبار

فدراس��یون فوتبال عربس��تان تاکید کرد که 
روی خواس��ته خود برای بازی نک��ردن در خاک 
ای��ران اص��رار دارد و اگ��ر کنفدراس��یون فوتبال 
آس��یا هم با درخواست آنها مخالفت کند به فیفا 
ش��کایت خواهند کرد اما به هیچ وجه اهل سازش 
یا کناره گیری نیستند. تنش سیاسی بین ایران و 
عربستان ادامه دارد و فوتبال را بشدت درگیر خود 
کرده است. چند روز پیش باشگاه های عربستانی 
در اقدام��ی هماهن��گ اع��لام کردند ک��ه حاضر 
نیس��تند در خاک ایران برابر نمایندگان ایران در 
لیگ قهرمانان آس��یا به میدان رون��د و پا را فراتر 
از ای��ن هم گذاش��تند تا جایی ک��ه تاکید کردند 
تیم های ملی رده های مختلف س��نی عربس��تان 
هم در خاک ایران به مصاف حریف خود نخواهند 
رفت. فدراسیون فوتبال عربستان قصد دارد با فشار 
آوردن به شیخ سلمان رئیس کنفدراسیون فوتبال 
آسیا او را وادار کند که در قضیه تنش بین ایران و 
عربستان ورود کند و با درخواست این کشور برای 
برگزاری دیدارهای باشگاه های عربستانی با ایرانی 
در زمینی بی طرف موافقت کند. شیخ سلمان که 
یکی از نامزدهای ریاس��ت فیفا به ش��مار می آید 
هنوز هیچ موضع گیری ای در این زمینه نداش��ته 
اما فدراسیون فوتبال عربستان اعلام کرد که حتی 
اگر کنفدراسیون فوتبال آسیا هم با درخواست آنها 
مخالفت کند س��ازش نخواهند کرد و درخواست 
خود را به فدراس��یون بین المللی فوتبال خواهند 
برد. عدنان المعیبد، سخنگوی فدراسیون فوتبال 
عربستان گفت: در هیچ شرایطی حاضر به سازش 
نیس��تیم. درخواس��ت خود را اعلام کرده ایم و به 
غیر از آن راضی نمی ش��ویم. م��ا در نامه ای که به 
کنفدراسیون فوتبال آس��یا زده ایم اعلام کرده ایم 
اص��لا در ایران ب��ه میدان نخواهی��م رفت و روی 
این درخواس��ت خود پافش��اری و اصرار داریم. او 
ادامه داد: کنفدراس��یون فوتبال آس��یا می تواند با 
درخواس��ت ما موافقت کند و این امکان هس��ت 
که در کش��وری بی طرف به می��دان رفت. پیش 
از ای��ن هم اعلام کردیم ک��ه در رام الله به مصاف 
فلس��طین نمی رویم و کنفدراسیون فوتبال آسیا 
هم با درخواس��ت ما موافقت کرد. در فوتبال اروپا 

هم چنی��ن م��وردی وجود دارد و ب��ازی در زمین 
بی طرف برگزار شده است. 9 عضو در AFC داریم 
و امارات هم چند عضو دارد. بنابراین قدرت بزرگی 
داریم و اصلا به دنبال سازش کردن نیستیم. حتی 
اگر کنفدراسیون فوتبال آسیا مخالف درخواست 
ما باش��د بازهم در ایران به میدان نمی رویم و در 
این حالت درخواست خود را به فیفا ارائه می دهیم. 
سخنگوی فدراس��یون فوتبال عربستان در پایان 
س��خنان خود گفت: باشگاه های عربستانی حاضر 
در لیگ قهرمانان آس��یا با هم همصدا ش��ده اند و 
هیچ کدام از آنها حاضر نیست در ایران به میدان 
رود. فدراس��یون فوتبال عربستان هم از باشگاه ها 
حمایت می کند و با قاطعیت اعلام می کند حاضر 
نیس��ت در ایران به می��دان رود. البته باید این را 
هم بگویم که به هیچ وجه از لیگ قهرمانان آسیا 
کناره گیری نخواهیم کرد بلکه درخواست ما این 
است که در کشور ثالث به مصاف تیم های ایرانی 
برویم. پیش از این رس��انه های عربس��تانی اعلام 
کردند که فدراسیون فوتبال ایران کشور لبنان را 
برای میزبانی نمایندگان خود انتخاب کرده است، 
این درحالی است که عربستان با قطر موافق است 

و کنفدراسیون فوتبال آس��یا عمان و سنگاپور را 
پیش��نهاد داده اما هنوز جمع بن��دی لازم در این 

زمینه صورت نگرفته است.
عربستانی ها در AFC نفوذ ندارند! ■

رئی��س فدراس��یون فوتب��ال با بی��ان اینکه نه 
ای��ران و نه عربس��تان زمی��ن بی طرف��ی را برای 
برگزاری مس��ابقات لیگ قهرمانان آسیا پیشنهاد 
نداده ان��د، گفت: با مس��ؤولان تی��م امید اختلافی 
نداریم. علی کفاش��یان درباره جلس��ه روز ش��نبه 
مس��ؤولان فدراس��یون فوتبال در وزارت ورزش و 
اینکه گفته می شود این جلسه پیرامون اساسنامه 
فدراس��یون بوده اس��ت، اظهار کرد: در این جلسه 
درباره انتخابات فدراس��یون و اساس��نامه صحبتی 
نش��د. بیش��تر صحبت ما درباره سیاستی بود که 
فدراسیون فوتبال عربستان در پیش گرفته است. 
در جلس��ه ای��ن هفته مجمع فدراس��یون فوتبال، 
درباره اصلاحات اساسنامه تصمیم می گیریم. بعد 
از این مجمع باید دو ماه فرصت باش��د تا انتخابات 
برگزار ش��ود. قرار است 2۴ یا 25 اسفند انتخابات 
ریاست فدراس��یون فوتبال را برگزار کنیم. رئیس 
فدراسیون فوتبال ایران درباره تصمیم عربستان و 

جوسازی مسؤولان فدراس��یون فوتبال این کشور 
هم تاکید کرد: هنوز از کنفدراس��یون فوتبال آسیا 
در این ب��اره نامه ای ندیده ایم. تا ش��نبه هم نامه ای 
از عربس��تان برای کنفدراسیون فوتبال آسیا نرفته 
است. قطعا عربستانی ها هر موردی را مطرح کنند 
ما هم از حق و حقوق خودمان دفاع خواهیم کرد.

کفاشیان درباره صحبت های عربستانی ها مبنی بر 
قرعه کشی مجدد لیگ قهرمانان آسیا بدون حضور 
تیم های ایرانی و مطرح ش��دن کشورهای بی طرف 
قطر، عمان و لبنان برای برگزاری مسابقات، تصریح 
کرد: اینها شایعه است. هنوز هیچ نظری داده نشده 
اس��ت. عربستانی ها اول باید ثابت کنند نمی توانند 
به ایران بیایند. نظر ما این است که ایران کشوری 
امن اس��ت و ما الان حتی میزبان کشورهای عراق 
و افغانس��تان هم  هستیم. اگر مطلبی هم باشد، ما 
عربستان را ناامن می دانیم. اگر آنها بتوانند نظرشان 
را به AFC بقبولانند که ایران ناامن است، بایدنظر 
موافق ما را داش��ته باش��ند.وی در پاس��خ به این 
س��وال که »در صورت اعمال نفوذ س��عودی ها در 
کنفدراسیون فوتبال آس��یا، پیش بینی فدراسیون 
چه خواهد بود؟« گفت: آنه��ا نفوذ خاصی ندارند. 
شاید دولت عربستان ورود شهروندانش را به ایران 
ممنوع کند که این هم یک بحث سیاس��ی خواهد 
بود. در این باره باید در کنفدراس��یون فوتبال آسیا 
تصمیم بگیریم. اول منتظریم ببینیم عربستانی ها 
چه تصمیمات��ی می گیرند تا ما هم براس��اس آن 
تصمیم بگیری��م. رئیس فدراس��یون فوتبال که با 
رادیو ورزش گفت وگو می کرد، درباره عدم پوشش 
خبری تیم امید در سایت فدراسیون فوتبال و اینکه 
آیا فدراس��یون با مسؤولان تیم امید اختلاف دارد؟ 
تاکید کرد: خیر این طور نیست: شاید در خبررسانی 
کوتاهی ش��ده است. ما حمایت کاملی از تیم امید 
داری��م و تمام تجهیزات مورد نظرش��ان را به آنها 
داده ای��م. همه چیز در تیم امید تحت نظر اس��ت. 
حتی پیش بینی پاداش برای صعود مرحله به مرحله 
برای بازیکنان تیم امید در نظر گرفته شده است که 
این پاداش با درصد کمتری از تیم بزرگسالان است. 
اگر هم بازیکنان بتوانند به المپیک صعود کنند که 

پاداش بسیار خوبی برای شان داریم.

تیم مل��ی  س��رمربی 
کش��تی فرنگی می گوید 
از ای��ن ب��ه بع��د طب��ق 
وزی��ر  ک��ه  نصیحت��ی 
ورزش و جوانان داش��ته، 
کمبوده��ا  و  مش��کلات 
را فقط به رس��ول خادم 

می گوی��د هر چند ک��ه می داند او آهی در بس��اط 
ن��دارد. محمد بنا درب��اره آخرین وضعی��ت اردوی 
تیم ملی کش��تی فرنگ��ی اظهار کرد: خوش��بختانه 
از بیش��تر نفرات حاض��ر در اردوی تیم ملی رضایت 
 دارم و ب��ه غی��ر از بش��یر باباجان زاده س��ایر نفرات
به خوبی در حال تمرین هستند و حرکت رو به جلو 
دارند. س��رمربی تیم ملی کشتی فرنگی درباره علت 
نارضایتی از بش��یر باباجان زاده سنگین وزن تیم ملی 
گفت: متاس��فانه بش��یر اذیت می کن��د و آنطور که 
می خواهم حرکت نمی کند. برای او فرجه گذاشته ام 
و اگر نتواند خودش را به ش��رایط مطلوب برس��اند، 
س��ریعا جای خود را ب��ه بهنام مه��دی زاده خواهد 
داد و ای��ن کش��تی گیر خواهد بود که ب��ه جای او 
در مسابقات کس��ب سهمیه المپیک به روی تشک 
خواهد رفت. وی تصریح کرد: البته همه چیز تقصیر 
خود باباجان  زاده اس��ت و مسبب اصلی این وضعیت 
و ناآمادگی، خود اوس��ت. اگر بخواهد با همین روند 
ادام��ه بدهد، مطمئنا جای خود را به مهدی زاده که 
گزینه دوم من است خواهد داد. بنا در ادامه با اشاره 
به اینکه در صدد اس��ت محمدعلی گرایی را از وزن 
66کیلوگرم به یک وزن بالاتر بفرستد، افزود: گرایی 
وزنش بالا رفته و درصد چربی او نیز بس��یار پایین 
است به همین دلیل نمی تواند وزن زیادی را کم کند 
بنابراین بهتر است به یک وزن بالاتر برود. سرمربی 

تیم ملی کشتی فرنگی در 
پاسخ به این سوال که آیا 
بعد از گلایه هایش نسبت 
به کم توجهی به کش��تی 
در سال المپیک، توجهات 
ب��ه این رش��ته از س��وی 
مسؤولان بیش��تر شده یا 
خیر گفت: تنها تلاش��ی که می بینم فقط از سمت 
رسول خادم است و نه شخص دیگری. او به تنهایی 
تلاش می کند و هنوز هم اعتراضات من س��ر جای 
خودش اس��ت. البته من نصیحت وزیر ورزش مبنی 
بر اینکه باید گلایه های خود را به رئیس فدراسیون 
انتق��ال دهیم گوش می کنم، چ��را که این نصیحت 
بسیار خوب و کارگش��ا بود. از این به بعد مشکلات 
را فقط ب��ه خادم می گویم و نصیحت جناب وزیر را 
ب��ا جان و دل گوش می کنم. وی افزود: هر چند که 
خادم با مشکلات مالی دست به گریبان است و آهی 
در بس��اط ندارد اما به او خواهم گفت که اگر مدال 
طلا می خواهی باید برای هر کشتی گیر یک میلیارد 
تومان هزینه کنی. من دیگ��ر با وزیر کاری ندارم و 
فقط با رئیس فدراس��یون صحبت می کنم. بنا ادامه 
داد: مگر چند کشتی گیر یا مدال آور داریم که شانس 
رس��یدن به مدال المپیک را دارند؟ مگر می ش��ود 
بودجه مناس��ب برای موفقیت این تعداد محدود را 
نت��وان تامین کرد؟ من خودم ه��م در این مملکت 
زندگ��ی می کن��م و ب��ه خوبی با همه مش��کلات و 
محدودیت ها آشنا هستم اما این توقع زیادی نیست 
که مدام تاکید می کنم برای رسیدن به موفقیت در 
میدان بزرگی به نام المپیک لازم است به این تعداد 
ورزشکار اندک توجه صورت گیرد. فکر نمی کنم این 

توقع بالایی باشد.

به گزارش روابط عمومی موسسه ایده، همایش 
علمی »بازاریابی ورزشی« و مراسم رونمایی از کتاب 
»بازاریابی ورزش��ی« اثر پروفسور ماتیو دی شانک، 
توسط موسسه »ایده«، روز چهارشنبه 23 دی ماه 
از س��اعت 16 ت��ا 18 در آکادم��ی مل��ی المپیک 
برگزار می شود. در این همایش علمی که با حضور 
مس��ؤولان و پژوهش��گران ورزشی کش��ور برگزار 
می شود، عبدالحمید احمدی معاون فرهنگی وزیر 
ورزش و جوانان، حمید قاسمی مدیر رادیو ورزش و 
عضو هیأت علمی دانشگاه پیام نور، محمد احسانی 
استاد دانش��گاه تربیت مدرس و سارا کشکر، عضو 
هیأت علمی دانشگاه علامه طباطبایی، سخنرانی 

خواهند کرد. در این همای��ش از کتاب »بازاریابی 
ورزشی« اثر پروفسور ماتیو دی شانک با حضور دکتر 
کامبیز حیدرزاده و دکتر امین اسداللهی مترجمان 
این اثر و همچنین س��ایر اس��اتید و صاحب نظران 
بازاریابی کشور رونمایی خواهد شد. این کتاب که 
توسط انتش��ارات »ایده« منتشر شده در ۴ بخش 
متمایز اما وابسته به یکدیگر، دیدگاهی استراتژیک 
نس��بت به فرآیند بازاریابی ورزشی را ارائه می دهد. 
برگزاری کارگاه آموزش��ی »بازاریابی ورزش��ی« با 
تدریس امین اسداللهی نیز از برنامه های جنبی این 
همایش خواهد بود که متقاضیان در صورت تمایل، 
مدرک این کارگاه آموزشی را دریافت خواهند کرد.

تلاش همه جانبه سعودی ها برای نیامدن به خاک ایران

آزمون مهم برای کنفدراسیون فوتبال آسیا

محمد بنا: دیگر کاری به وزیر ورزش  ندارم

فقط خادم در تلاش است

همایش »بازاریابی ورزشی« در آکادمی ملی

اروپا


